

## **Pure Health Bracelet**

With Germanium & Magnetic Stones

Thank you for purchasing a Lifetrons Pure Health Bracelet. This user guide outlines the quick operating procedures and safety precautions. Please read it carefully to ensure you are using the product properly and retain it for future reference.

### **How to Use**

You can wear this health bracelet everyday.

It is intentional and completely normal not to feel anything – to avoid possible discomfort.

### **Caution**

1. Immediately remove the device if an allergic reaction occurs or you feel discomfort.
2. If you take medication, consult your physician before wearing the bracelet.
3. This bracelet should not be used by pregnant women, people with pacemakers, people under dialysis, children under the age of 13 or people working in environments with high electrostatics or excessive heat.
4. Do not wear this bracelet inside hospitals.
5. Do not use for any other purpose or in any other manner than as a bracelet.
6. Keep out of reach of small children. Magnets, crystals, germanium or other small parts may detach from the bracelet (if applicable).
7. Keep away from magnetized places, devices, watches, magnetic cards, credit cards, mobile phones etc.
8. Handle crystals with care. Do not immerse the bracelet in water – this causes non-removable water stains on the crystals (if applicable).
9. Metal and crystals should only be cleaned with a dry cloth or brush. Do not use any chemical substance to clean them (if applicable).

**For any enquiries, please send an email to [cs@lifetrons.com](mailto:cs@lifetrons.com) or visit [www.lifetrons.com](http://www.lifetrons.com) for more information.**

## Pure Health Bracelet

With Germanium & Magnetic Stones

### 用户指南、安全及保养守则

感谢您购买 Lifetrons 锗能量健康产品。本指引提供快速操作步骤及安全使用守则。在使用之前，请仔细阅读本用户指南，进一步了解本产品。并保留它以供日后参考使用。

### 如何使用

本产品可每天使用、按场合或自己需要使用 (除了一些特别的情况，请参考注意事项)

注意: 为避免用户产生不安，用户不应感觉到有任何按摩或震动感觉。

### 注意事项

1. 如有皮肤敏感或对产品有不良过敏反应，请马上停止使用本产品及向医生查询。
2. 如果您正在使用药物，在使用本产品前，请先咨询您的医生。
3. 这手镯不应使用在怀孕期间，心脏病患者、使用心律调整器、相关的医学仪器的用户，十三岁以下之小童或在高静电或高温环境下，切勿使用本产品。
4. 在医院内，建议暂停使用。
5. 本产品是手镯，不建议使用其他部位或作其他用途。
6. 请置放本产品于十三岁或以下儿童不能拿取的地方，避免他们不慎吞下细物，例如磁石、水晶、锗、手带金属扣或任何部份(如适用)。
7. 避免靠近任何磁性物品，包括电子手表、信用卡、电话卡、手机等。
8. 请小心护理，切勿把带有水晶产品浸放于水内清洗，避免造成不能磨灭的水印(如适用)。
9. 金属、天然石、水晶部份只可用干布或刷子清洁。请勿使用化学成份清洁剂清洗(如适用)。

如有任何查询，请发送电子邮件至 [cs@lifetrons.com](mailto:cs@lifetrons.com) 或浏览 [www.lifetrons.com](http://www.lifetrons.com) 详情。